
 
 

 

Beverwijk, 25 maart 2024 
 

Hierbij verzoek ik u onderstaande vragen door te geleiden aan het college van burgemeester 

en wethouders.  

 

Sinds enkele weken ondervinden enige straten ten zuiden van de Italiëlaan in de wijk 

Oosterwijk ernstige parkeerproblemen. Ben je niet op tijd thuis, dan kan je je auto tot wel 100 meter 

verderop parkeren. Af en toe tot wel in de gemeente Heemskerk aan toe.  

 

Twee weken geleden heb ik onderstaande technische vragen gesteld aan de betreffende 

afdeling; 

 

In de Merwedestraat is nu alweer enkele weken geleden de parkeerplaats opengebroken. Tot 

op heden hebben hier nog geen verdere werkzaamheden plaatsgevonden. 

 

Dit brengt mij tot de volgende vragen; 

1. Waarom is de parkeerplaats opengebroken? 

2. Wanneer wordt de parkeerplaats weer bestraat? 

 

Vanuit de desbetreffende afdeling kreeg ik onderstaande antwoorden;  

 

1. De parkeerplaats is opengebroken om een klimaat adaptievere omgeving te creëren. In 

het kader van “werk met werk maken” is een deel van de tegels hergebruikt in de 

opgave voor het opheffen van de blauwe zone. 

2. De parkeerplaats wordt herstraat zodra de grastegels beschikbaar zijn( deze komen vrij 

uit een ander werk), dit zal binnen afzienbare tijd worden uitgevoerd.  

 

Afgelopen week zijn op enkele groenstroken paaltjes geplaatst. Door het plaatsen van deze  

paaltjes is het nu ook niet meer mogelijk om te parkeren op de groenstroken als de parkeerplaatsen al 

vroeg in de middag bezet zijn.  



 

 Kortom, kommer en kwel voor wat betreft het parkeren van je auto en een groeiend ( in scene 

gezet?) parkeerprobleem in onze prachtige wijk. Maar liefst acht parkeerplaatsen zijn momenteel 

onttrokken aan het totaal door het openbreken van de parkeerplaats aan de Merwedestraat. 

 

Dit brengt mij tot de volgende vragen; 

1. Waarom worden de paaltjes geplaatst op de grasvelden? 

2. Zijn de bewoners van de Geulstraat over het plaatsen van deze paaltjes geïnformeerd? 

Zo nee, waarom niet? 

3. Weet het college wat de betreffende afdeling verstaat qua tijd onder de zinsnede 

“binnen afzienbare tijd”? 

4. Zijn er meer parkeerplaatsen in Beverwijk welke (tijdelijk) worden onttrokken aan hun 

functie vanwege de vervanging van bestaande parkeerplaatsen door grastegels? 

5. Is het college van mening dat de meest besproken wijk van Beverwijk, namelijk 

Oosterwijk, best zonder parkeerplaatsen kan? Zo ja, waarom die mening?  

 

Mendes Stengs 
Raadslid Fractie Motie Mendes  
 

 

P.S. 
Jarenlang is er niet naar de wijk Oosterwijk omgekeken. Sinds kort  is dit mede door de verschillende 
wijkaanpakken en de samenwerking met de diverse partners gelukkig anders geworden. Het zou erg fijn zijn als 
de gemeente Beverwijk zijn rol in dit proces (weer) oppakt.   




